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”Er ministeren enig i, at ansøgninger til en pulje, der er tiltænkt ferietilbud for 

sommeren 2015 til socialt udsatte børn, bør behandles så tidligt på året, at an-

søgerne har mulighed for at planlægge de ferietilbud, der ansøges om støtte til?” 

 

 

 

Det ligger mig på sinde at sikre, at alle ansøgere om støtte fra en eller flere af 

ministeriets puljer, herunder de frivillige organisationer, som modtager støtte fra 

Tips- og lottopuljen til særlige sociale formål, har de bedst mulige betingelser 

for planlægning og anvendelse af de tildelte midler.  

 

Derfor mener jeg også, at Tips- og lottopuljen til særlige sociale formål bør ud-

meldes tidligere på året, hvilket også har været tilfældet i tidligere år. 

 

Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af SOU alm. del spørgsmål nr. 15. 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Karen Ellemann 
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